
 

 

Ordstyrer:  Bodil   

Dagsorden 
 

 Emne Ty
pe 

Bilag Varig
hed 

Ansvar/ 
Referat 

1. Godkendelse af 

referat og 

dagsorden 

U Thoma
s 
medbri
nger 
dokum
enter 
til 
unders
krift 

2 

min 

Gemmes til vi har et fysisk møde igen. 

2. Siden Sidst   I alt  

35 

min 

Thomas/Lise 

a) Skoleledelsen O  10 

min 

Thomas & Lise 
Vi har fået to nye elever i 5. klasse. Det er dejligt. 

Ferieplanen den er blevet godkendt. 
Vi har fået streget op i skolegårdene - der var et 
efterslæb, fordi det der først var lavet ikke helt var gjort 
ordentligt. Der ud over kunne det ikke helt tåle ”tung 
trafik”.  
PS og MJ har været på ”Lej på streg” kursus - der blev 

de lovet opstregning i skolegården eller lignende. Det fik 
vi ikke, men nu tilbydes vi lidt kompetenceudvikling, som 
vi vil bruge en eftermiddag på. 
Gennem vores idrætsskole - dansk skoleidræt - får vi 

mulighed for noget kompetenceudvikling, hvor vi arbejde 
på, at få mere bevægelse ud i undervisningen. 
Vi skal have formuleret et høringssvar på tilbud om 

flexbusser, som muligvis skal erstatte 4 mindre brugte 
busruter. 
KB er startet på skolen og er kommet godt i gang nu. 

b) SFO O  5 

min 

Terry 
Der er ikke så meget nyt. 
Der er sendt indbydelser ud til alle de nye forældre i 

skoledistriktet. Vi kan risikere, at der kun bliver ti nye 
elever i kommende 0.kl. 
Der er Halloween-tema og uhygge i SFO’en for tiden. Det 
bliver gjort Corona-venligt. 

c) Formand O  3 

min 

Bodil 

Beklager at dagsordenen kom lidt sendt ud. Man skal 
ikke holde sig tilbage med punktet til mødet, men 
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Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

21.10.2020 

OBS! Skype 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Chris Pedersen, Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke 

Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, Elever: 

Simon og William, suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud:  Sandra Bojsen, Rikke Andersen 
 



 

  Side 2 

 

 

 

derimod gerne melde dem ind til Bodil. 

d) Medarbejderrepræs
entanter 

O  5 

min 

Bente/Jakob 
Vi skal snart i gang med emneuge i næste uge om 

verdensmålene. 
I indskolingen drejer det sig om fuglene. 
6.klasse skal arbejde med det kommunale projekt, 
”Edison”, som de allerede arbejder med. De skal udvikle 
nogle produkter, hvor nogle dommere fra IBC kommer 
ud og bedømmer produkterne. Vi har talt om at 4.-

5.klasse skulle lave en miniudgaver af dette projekt 
også. 

e) Elevrepræsentanter  O  5 

min 

Eleverne 
Der er et ønske fra eleverne om nye/ flere legeredskaber 
til legepladsen heriblandt en vippe og hoppepude. Hvad 
der kan lade sig gøre her konkret, afhænger helt af hvad 

det er mv. 
Elevrødderne skal ud og spørge nærmere ind til, hvad 
der kan være af ønsker hos alle de andre klasser. 
Eleverne i klasserne har det med at komme med meget 
urealistiske ønsker, men det er elevrødderne gode til at 
fortælle. 
Dette kommer der mere om på næste møde. 

Det er i elevrådet blevet drøftet, hvornår boden kan åbne 
igen. Der er et bredt ønske om, at der kommer gang i 
boden igen. Måske kan der laves en form for 
bestillingsliste, som kan leveres i klassen. 
Største udfordring er betalingen af det man køber, hvor 
der forslås en ugentlig betaling for klasserne, så hver 

klasse betaler en gang om ugen. Det arbejdes der videre 
på. 

f) Øvrige 
bestyrelsesmedlem
mer  
(Nyt fra 

brugernævnsmødet
) 

O  5 

min 

Alle  
(Vibeke og Berit) 
På brugernævnsmødet blev kommunens ambitioner på 
børneområdet blev drøftet - Fælles børne- og ungesyn 

mv. 
Der blev talt om hvorvidt ”Bring your own device” ville 
give et fælles udgangspunkt. 
Deltagerne på mødet skulle komme med input til dse 
ambitioner som blev italesat. 
Det blev præciseres, at der i kommunen skal være et 
fælles børnesyn, som beskriver, at alle børn gør det 

bedste de kan mm. 
Mødet foregik over teams og fungerede rigtig godt. 
Planen er, at de kommende møder kommer til at foregå 

på samme måde.  
Bodil sender datoerne for de næste brugernævnsmøder 
og sætter dem på dagsordnerne.  

 

3. Nyt   I alt 

75 

min 

 

 

a) Status på 
arbejdet med 

skolens jubilæum  
i forbindelse med 
skolefesten 
Skolens jubilæum 
fejres i forbindelse 
med skolefesten 

D  20 

min 

Thomas/Alle 
Vi er ikke så langt. Det har været svær at få datoerne til 

at passe. Men vi prøver igen. 
Det drejer sig om ide-generering til emneugen op til 
vinterferien.  
Alle der har ideer, som er realistiske, eller tanker må 
meget gerne sende dem til Thomas som består af nogle 
Bente Casey, Rikke, Berit, Vibeke og Thomas. 



 

  Side 3 

 

 

 

uge 6 og hele ugen 
op til festen. Der er 
nedsat et udvalg, 
som arbejder videre 

med planerne for 
festen.  
Vi andre får en 
status og giver 
input.  
 

OBS Punktet skal på, på næste bestyrelsesmøde.  
Bente (skolen) sender mødetidspunkter til resten af 
udvalget fra uge 45 og frem. 
På lørdag har skolen jubilæum. På fredag har skolen 

bestilt kagemand til klasserne og vi synger 
fødselsdagssang for skolen. 

b) Skolebestyrelsens 

budget 
Hvor stort et 
budget findes der til 
skolebestyrelsens 
arbejde og hvad 

ønsker vi at bruge 
pengene til? 
 

D  15 

min 

Mette/Thomas 

På sidste møde blev det kort vendt, hvad midlerne 
skolebestyrelsen får stillet til rådighed kan bruges på. 
Skolebestyrelsen og elevrådet for til sammen 15000kr. 
Det er der dog aldrig blevet brugt i skolebestyrelsen. 
Svævebanen er delvist blevet finansieret heraf. 

Der er 12661kr tilbage i år. Pengene kan tages med til 
næste år, hvis det ikke bruges i år, men så flyttes det 
over på lærerløndelen, hvor det så skal fjernes/flyttes fra 
igen. 
Skolebestyrelseskurset flere deltog på, var finansieret af 
forvaltningen. 
Bestyrelsen kan træffe beslutning om, hvordan pengene 

skal bruges, men pengene er til både skolebestyrelsen og 
elevrådet. 
Størrelsen for det egentlige beløb, der er til rest til 
skolebestyrelsen og elevrådet skal afdækkes. TK 
undersøger nærmere for 2019/2020. 

c) Chris viser film 
Chris har lavet en 
dronefilm på 
skolen, som han 
gerne vil vise (hvis 
den er blevet klar) 
 

  10 

min 

Chris 
Det kunne ikke lade sig gøre at vise filmen via skype. 
Men Chris har lavet en lille præsentationsfilm af skolen, 
som kan lægges på hjemmesiden. Chris sender et link 
ud, så vi kan se det senere. 
Chris mangler at tage billeder på skolen, hvor der er 
elever på. Chris aftaler tidspunkt med Thomas. 

d) Årshjul: Proces 
for indskrivning 
(Opfølgning fra 
sidst) 
Skal der inviteres til 
et 

informationsmøde 
for kommende 
forældre på skolen 

forud for den næste 
indskrivning, skal 
bestyrelsen deltage 

(som tidligere) og 
hvilken information 
kunne det give 
mening af tage 
med? 
 

D  15 

min 

Bodil/Thomas 
Opfølgningspunkt fra sidste gang. Der er indkaldt til 
møde. Det er en god ide, hvis der er en repræsentant fra 
bestyrelsen. Kira har tidligere fortalt lidt om bestyrelsens 
arbejde, men ellers har det primært drejet sig om, 
hvordan det er at være forældre til elever på skolen og at 

have børn på skolen i det hele taget. 
Vibeke tager med på mødet. Bodil og Vibeke finder 
samme ud af hvad der skal med på mødet fra 

skolebestyrelsen af. 

e) Den gode historie  
Deadline for input 
til avisen er fredag 
d. 30. oktober og 
avisen udkommer 
d. 10. november 

  

D Input 
med 
emner 
sendes 
hurtigs
t 
muligt 
til 

5 

min 

Alle 
Skolens fødselsdag - jubilæet på lørdag og 
kagemændene og fødselsdagssangen fredag den 
23.10.20. 
Motionsløbet - Ødis Extreme Race 
Edison finalen, når dommerne fra IBC kommer 

Halloween fra SFO’en 



 

  Side 4 

 

 

 

Bodil 

f) Evt.  D  10 

min 

Alle 
 

  

Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag d. 24. november kl. 19.00–21.00 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


